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Kryssa i det som stämmer överens med hur du definierar dig. 

Namn  Antal  %  

Kvinna  31  67,4  
Man  15  32,6  

Annat  0  0  
Vill inte uppge det  0  0  

Total  46  100  
 
 
Svarsfrekvens  

100% (46/46)  
 
 

 
Jag deltog i min roll som: 

ledamot i DN Hallands sjukhus  

Politiker  

Politiker  
repr för SPF  

Politiker  
Politiker  

PRO medlem  
Förtroendevald  

RPR representant  

Ledamot i RPR  
ledamot i KPR  

Ordförande GNHH  
KPR-ledamot  

Politiker i regionens lokal nämnd 
Vice ordförande lokala nämnden  

med i samrådet i Halmstad  



Representant KPR i Varberg  
Politiker  

Politiker  
Politiker  

RPR ledamot  

KPR l3damot  
RPR ledamot  

KPR supa  
Ledamot KPR-Falkenberg  

Lokal nämnd Falkenberg, vice.ordf.  
Representant i samrådsgruppen för SPF  

Styrelseledamot folkhälsofrågor  

KPR ledamot  
Regionpolitiker  

RPR representant  
RPR representant  

KPR representant  
Politiker  

Politiker  
Politiker  

politiker  

Kpr representant k  
vald till KPR för SPF  

Politiker  
KPR Laholm  

Ledamot av UAN  
Politiker  

Ledamot i KPR Halmstad  

Styrelseledamot m folkhälsoansvar  
v ordförande  
 



Hur är ditt helhetsintryck av dagen? 

Namn  Antal  %  

Mycket bra  35  76,1  
Ganska bra  11  23,9  

Ganska dåligt  0  0  
Mycket dåligt  0  0  

Total  46  100  
 
 
Svarsfrekvens  

100% (46/46)  
 
 

 
Gav dagen kunskap och inspiration som du har nytta av i ditt arbete? 

Namn  Antal  %  

I mycket hög utsträckning  14  31,1  
I ganska hög utsträckning  26  57,8  

I ganska låg utsträckning  5  11,1  
I mycket låg utsträckning  0  0  

Total  45  100  
 
 
Svarsfrekvens  

97,8% (45/46)  
 
 

 
 



Vad anser du om föreläsningarna under dagen? Var det någon föreläsning som var extra bra eller 
intressant? 

Marcus är alltid lätt och bra att lyssna till. För mig delvis nytt material. Informativt. Tandhälsa - var ett nytt område 
för mig. visste inte att det var så illa ställt.  

Den om god och nära vård och pensionärsföreningens undersökning.  

Alla var bra.  
Bra balans och intressanta ämnen. Tandvårdföreläsningen var bra och välbehövligt.  

Rapport från undersökning av Vårdcentraler i Halland  
AI och tandvård var mycket bra. Nej  

Bra med intressanta ämne. Synd med sjukdomsbortfall från de praktiska exemplet med äldremottagning, hade 
varit intressant.  
Föreläsningen om A-I  

Samtliga medel  

Undersökningen av vårdcentralerna  
Markus Lingmans och Pernilla Wallerstedts tycker jag var mycket intressanta.  

Tandvårdsbidrag och Vårdcentralsutredningen  
Jag tyckte att det var intressanta föreläsningar som gav mig en hel del.  

Brukarundersökning VC  
Tandhälsan  

Tandvården och undersökning av Hallands primärvård för äldre  

AI info var mycket intressant  
Bra  

Jag tycker att föreläsningarna i stort var bra, det som fängslade mig mest var Markus Lingmans föredrag, mycket 
bra!  
AI - informationsdriven vård samt munhälsa.  

Den om AI  
Info om äldres munhälsa  

Den föreläsning som Marcus höll i var väldigt intressant o givande.  
Pensionärsrådet dragning av sin undersökning mycket intressant.  

Bra  

Det var och instruktivt. Speciellt förtjust i föreläsningen om A-I  
Deltog styckevis. Tyckte att det var bra kunskap och trevligt att det verkligen kunde bli av. Äldrevården 
uppmärksammades med gammal undersökning. Tråkigt att ingen annan kunde hoppa in på den punkten. Mycket 
har hänt på två år!  

Samtliga föreläsningar var väldigt bra och givande.  
Intressanta och väl avvägda  



Alla upplevdes lika bra  
Dagens första föreläsning  

Den första var intressant.  
Föreläsningen om AI var särskilt intressant. Då det är en process vi behöver fortsätta utveckla för att få till en mer 
kostnadseffektiv vård.  

Tandhälsan tyckte jag var bra  

Alla var bra. Det handlade om flera olika ämnen.  
AI-tekniken i vården Munhälsa hos äldre  

Alla var bra men om jag ska gradera så ser det nog ut så här:- God och nära vård- Informationsdriven vård- 
Tandvård- Vårdcentralspatrullen (Skulle vara spännande med en ny uppföljning)  
 
Finns något eller några ämnen som inte berördes som du skulle ha velat höra mer om? 

finns det alltid men detta var lagom för denna dagen.  

Äldremottagningen  

Utvecklingen av nära vård  
Markus presentation var mycket ʺakademiskʺ, når inte i botten  

Nej, inte inom de ämnen som presenterades.  
Exempel från andra regioner hur de löst saker på smarta vis.  

Hoppas det kommer nästa gång psykisk sjukdom och vad är psykisk ohälsa. Markanta olikheter  
Bidrag att söka hos kommun och försäkringskassan  

Jag är ny i sammanhanget så jag håller på att lära mig.  

Hoppas att frågan om äldremottagningar kommer tillbaka.  
Nej  

God o nära vård kunde man utvecklat mer.  
Nej  

Saknade representanter från Åsa som tyvärr lämnat återbud.  
Psykisk sjukdom hos äldre  

Nej  

Nej  
Behovet av vård på landsbygden, inte minst för äldre  

Nej  
Det finns det förstås men det får jag fundera vidare på.  
 



Motsvarade dagen dina förväntningar? 

Namn  Antal  %  

I mycket hög utsträckning  24  52,2  
I ganska hög utsträckning  19  41,3  

I ganska låg utsträckning  3  6,5  
I mycket låg utsträckning  0  0  

Total  46  100  
 
 
Svarsfrekvens  

100% (46/46)  
 
 

 
Hur upplevde du möjligheterna för samtal och dialog? 

Namn  Antal  %  

Mycket bra  15  32,6  
Ganska bra  28  60,9  

Ganska dåligt  3  6,5  
Mycket dåligt  0  0  

Total  46  100  
 
 
Svarsfrekvens  

100% (46/46)  
 
 

 
 



Övriga kommentarer om arrangemanget: 

om det finns tid så kanske man skulle ha kunnat styra upp minglet. JAg pratade med mina bänkgrannar som var 
nya för mig. Men fler blev det inte.  

Möjlighet för samtal och dialog var bra i pauser och på lunchen men saknade möjligheten att i samband med de 
olika föreläsningarna få till både dialog och samtal. Man skulle kunna tänka sig att i någon/några av föreläsningar 
även haft lite gruppdiskussioner. Då hade nog fler synpunkter och frågor kommit fram.  
Mer av denna typ av info och utbildning.  

Bra plats men dålig hörslinga. Bättre presentation, t ex vilka var politiker? Socialarbetare? etc etc  
Bra föreläsningar och att ni mailar materialet som föreläsarna använde. Det var mycket att ta in på 1 dag.  

Vårdcentrals informationen.  

Om artificiell teknik tyckte jag inte gav så mycket och föreläsaren drog över tiden så andra föreläsare blev 
stressade.  
Trevligt arrangemang och god vegetarisk mat.  

Runda bords samtal hade inte varit helt fel efter de olika föreläsningarna.  
Viktigt att mötas från olika arenor  

lagom långt, bra lokal tydlig information före och efter. Bör vara återkommande  
Intressant och givande  

Får gärna nästa gång placeras på en mer central plats som är enklare att ta sig till med kollektivtrafik.  

Mycket intressanta ämnen och givande  
Väl arrangerat - fortsätt gärna så  
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